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President ‘s Message 會長的話   

Dear Members, 
 
Here’s wishing you all a Happy New Year for 2025! May the 
new year bring you hope, health and happiness. 
 

2025 is the 125th Anniversary of the founding of KBGC. A "125th  
Anniversary Launch Ceremony" will be held on the 25th January 
(Saturday). We sincerely invite everyone to attend and celebrate this 
important moment with us together. 
 

The annual Ramsey Trophy jointly organized by our Club and the 
Kowloon Cricket Club was held on the 1st December 2024 at KBGC. 
Our bowlers won this fierce yet friendly game. Congratulations to all 
the winning teams. 
 

As the festive Lunar New Year is approaching, our Chef Mr Pang and 
his team have prepared some New Year cakes, for members to send 
with their blessings, to relatives and friends. For details, please refer 
to the inside pages. In addition, the menu for the Chinese New Year’s 
Reunion Dinner has been well-prepared. You and your family are 
welcome to celebrate the festival together at KBGC. To avoid disap-
pointment, please make a reservation in advance. 
 

Here’s wishing you all are blessed with good fortune in the Year of 
the Snake. I look forward to seeing you all at KBGC. 
 
 

親愛的會友， 
 

首先在此祝大家 2025 年新年快樂！新一年會帶來新希望，期望迎
接一個更健康、更幸福的未來。 
 

2025 年是 KBGC 創立 125 周年的日子，本會將於 1 月 25 日（星期
六）舉行「125 周年會慶啟動禮」，誠邀各位踴躍出席 ，一同慶祝
這個重要時刻。 
 

一年一度由本會與九龍木球會聯合舉辦的街坊盃已於 2024 年 12 
月 1 日在本會舉行。本會滾球員於今年激烈的比賽中再次獲得勝
利。在此祝賀各得獎隊伍。 
 

新春佳節將至，中廚彭師傅及其團隊為大家準備了賀年糕點，向親
友們送上祝福，送禮自用皆宜，詳情請參閱內頁。另外，新春團年
飯的菜單亦已經預備好了，歡迎你和家人於 KBGC 共同慶祝佳節，
欲免向隅，請儘快訂座。 
 

預祝大家蛇年行好運、萬事如意！我熱切期待大家光臨 KBGC。 
 

Yours Sincerely, 
Timothy Tam 
President 
 
譚天樂 會長 

KOWLOON BOWLING GREEN CLUB 

123 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon 

Club Office: 2368 7733 

Restaurant: 2735 9817 

Main Bar: 2369 6417   

Email: info@kbgc.com.hk 

Website: www.kbgc.com.hk 



 



 



 



 



 



 

Kung Hei Fat Choy! 
 

The General Committee Members and Staff of the KBGC wish you a  

Happy, Healthy and Successful Year of Snake! 
 

Please be reminded that the Carpark maintains regular service in the  

Chinese New Year (CNY) whilst the entire Club will be closed for 3 days 
from Lunar New Year’s Day to the third day of Lunar New Year.  

(29th January to 31st January 2025) 
 

恭喜發財！ 
 

九龍草地滾球會執委會成員及仝人恭祝大家蛇年事事如意、喜

氣洋洋、身體健康！ 
 

在此提醒各位，停車場在農曆新年期間如常服務，而會所大樓

會在 2025 年 1 月 29 日至 31 日（年初一、年初二及年初三）

休業 3 天。   



 

Lawn Bowls News 

草地滾球消息    

 The Ramsey Trophy against KCC was held on the 1st December 2024.  

Congratulations to KBGC for winning the game again this year. 

 

 

與九龍木球會的 街坊盃 已於 2024 年 12 月 1 日舉行。 

祝賀本會滾球員於比賽中再度蟬聯冠軍。 



 

Lawn Bowls News 

草地滾球消息    

The Finals of Club Singles Competition 2024 were played on 
the 7th and 15th December 2024.  

Congratulations to all winning bowlers. 
 

2024 年度男子及女子單人賽決賽 已分別於 2024 年 12 月 7 日

及 15 日舉行。恭喜各獲勝球員。 

 Men’s Champion:  

Mr Tim Cheng   
 

Men’s 1st Runner Up: 

Mr Chris Chow 

 

男子冠軍:  

鄭添先生 
 

男子亞軍: 

周利權先生 

Women’s Champion:  

Ms Sindy Lee   
 

Women’s 1st Runner Up:  

Ms Juno Koon  
 

女子冠軍: 

李綺琪女士 
 

女子亞軍: 

灌淑芬女士 



 

Club Events  

球會活動   

Our Member’s Birthday Party  was held on the 14th December 2024.  

December’s Birthday Stars spent a great evening full of blessings. 

會員生日派對 已於 2024 年 12

月 14 日舉行。 
 

12 月的生日之星度過了一個開心

愉快的黃昏。 



 

Club Events  

球會活動   

Balloting Meeting was held on the 17th December 2024.  

We welcome 5 people to be KBGC Members. 
 

新會員遴選會議已於 2024 年 12 月 17 日舉行， 

歡迎 5 位新會員加入本會。 

 

 Mr Yuen Wai Lau Allan  

Mr Wong King Chung Billy  

Ms Lau Hoi Ying Victoria  

Mr Chung Yiu Fai Henry  

Mr Wong Tak Shing  

 

 

 



 


